
PREDLOG 
 
ZAPISNIK 20. SEJE  
Sveta Meste občine Velenje 
Seja je potekala v sejni dvorani Centra Nova, dne 15. 4. 2025, s pričetkom ob 12.00 in zaključkom ob 18.06. 
 
Sejo je vodila podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ. Ta je ugotovila, da je od skupnega števila 33 članov 
sveta prisotnih 32 članov in je svet sklepčen.  
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je podala pojasnilo glede snemanja sej Sveta MOV. Dejala je, da to 
ureja 49. člen Poslovnika, v katerem piše, da »Zvočno in slikovno snemanje seje sveta izvaja občinska uprava. 
Nepooblaščeno snemanje seje je kršitev v skladu s tretjo alinejo prvega odstavka 41. člena tega poslovnika, 
zato se osebo, ki nepooblaščeno snema, odstrani s seje.« Glede snemanja sej za zasebno rabo s strani 
udeleženca pa je Informacijski pooblaščenec izdal mnenje z dne 9. 3. 2020, v katerem je zapisal, da »se mora 
posameznik, ki brez dovoljenja in vednosti snema druge posameznike, zavedati, da je lahko kazensko in 
odškodninsko odgovoren za svoje dejanje. Snemanje bi bilo dovoljeno pod pogojem, da bi se snemani na seji 
predhodno strinjal s snemanjem in morebitno nadaljnjo javno objavo posnetkov s strani posameznika.« 
 
 
Člani sveta so za 20. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 20 ter Prilogi 1 in 2 
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov uprave ustanove Velenjska knjižna fundacija 
- Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Gimnazije Šolskega centra Velenje 
- Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Šole za storitvene dejavnosti Šolskega centra Velenje 
- Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2024 in iz preteklih let 
- Predlog Sklepa o izdaji soglasja za zadolžitev Ljudske univerze Velenje 
- Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Zavoda KSSENA za 
leto 2024 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1501-003 ZERO MOVE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2025-2028 
- Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje za leto 2024 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Šalek – območje Kavčič 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Grajski hrib – območje skakalnic v Velenju 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Trebuše – varianta II 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Gorica – vzhod 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu za območje sanacije ugreznin s pepelom, žlindro in 
produkti razžvepljanja 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Pokopališča Škale 
- Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu za vrtičkarsko območje Lubela 
- Predlog za razširitev dnevnega reda s točko Predlog Sklepa o podelitvi priznanja ambasador Mestne občine 
Velenje 
- Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
- Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
- Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
- Zapisnik Odbora za gospodarstvo 
- Zapisnik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za starejše 
- Zapisnik Komisije za priznanja 
- Zapisnik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
- Zapisnik Odbora za okolje in prostor 
- Zapisnik Nadzornega odbora 
 
 
Za 20. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 19. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o imenovanju članov uprave ustanove Velenjska knjižna fundacija 
4. Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Gimnazije Šolskega centra Velenje 



5. Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Šole za storitvene dejavnosti Šolskega centra Velenje 
6. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1501-003 ZERO MOVE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2025-2028 
7. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnin iz javnega dobra (3562/1 in 3562/13, k.o. Velenje) 
8. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (165, k.o. Velenje) 
9. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (713/2, k.o. Velenje) 
10. Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2024 in iz preteklih let 
11. Predlog Sklepa o izdaji soglasja za zadolžitev Ljudske univerze Velenje 
12. Predlog Zaključnega računa proračuna MOV za leto 2024 
13. Letno poročilo o delu Skupne občinske uprave SAŠA regije za leto 2024 
14. Predlog Sklepa o sprejemu ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Velenje 
15. Letno poročilo Policijske postaje Velenje 2024 
16. Letno poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2024 
17. Poročilo o izvajanju izbirne gospodarske javne službe javnega mestnega prevoza in integriranega 
posebnega linijskega prevoza učencev v Mestni občini Velenje za obdobje 1.2.2024 do 31.12.2024 
18. Poročilo o delovanju Zavoda KSSENA za obdobje 1. 1. do 31. 12. 2024 
19. Poročilo o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta za leto 2024 
20. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Zavoda KSSENA 
za leto 2024 
21. Poročilo javnih zavodov osnovnih šol v MO Velenje za šolsko leto 2023/2024 in finančna poročila leta 2024 
22. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
OŠ Antona Aškerca Velenje za leto 2024 
23. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega zavoda 
OŠ Gorica Velenje za leto 2024 
24. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost v. d. ravnateljice Osnovne 
šole Gustava Šiliha Velenje za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 12. 2024 in delovno uspešnost ravnatelja od 1. 
1. 2024 do 31. 10. 2024 
25. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici OŠ Livada Velenje 
za leto 2024 
26. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
OŠ Mihe Pintarja Toleda Velenje za leto 2024 
27. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega zavoda 
OŠ Šalek Velenje za leto 2024 
28. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
Centra za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje Velenje za leto 2024 
29. Letno poročilo Vrtca Velenje za leto 2024 
30. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega zavoda 
Vrtec Velenje za leto 2024 
31. Poslovno poročilo Glasbene šole Fran Korun Koželjski za šolsko leto 2023/2024 in finančno poročilo za 
leto 2024 
32. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
Glasbene šole Fran Korun Koželjski Velenje za leto 2024 
33. Poročilo o poslovanju Ljudske univerze Velenje v šolskem letu 2023/2024 in finančno poročilo za leto 2024 
34. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici javnega zavoda AZ 
Ljudska univerza Velenje za leto 2024 
35. Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje za leto 2024 
36. Poročilo Modre cone za leto 2024 
37. Poročilo o delu Medobčinske lokalne akcijske skupine za preprečevanje zasvojenosti z drogami Velenje za 
leto 2024 
38. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Šalek – območje Kavčič 
39. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Grajski hrib – območje skakalnic v Velenju 
40. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Trebuše – varianta II 
41. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Gorica – vzhod 
42. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu za območje sanacije ugreznin s pepelom, žlindro 
in produkti razžvepljanja 
43. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Pokopališča Škale 
44. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu za vrtičkarsko območje Lubela 
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je predlagala, da se dnevni red 20. seje Sveta MOV razširi tako, da se 
na 3. točko uvrsti Predlog Sklepa o podelitvi priznanja ambasador Mestne občine Velenje. 



Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red 20. seje Sveta MOV razširi tako, da se na 
3. točko uvrsti Predlog Sklepa o podelitvi priznanja ambasador Mestne občine Velenje.  
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je zaradi odsotnosti župana, direktorja občinske uprave ter vodje Urada 
za gospodarski razvoj in prestrukturiranje predlagala, da se 2. točka dnevnega reda obravnava kasneje, ko 
bodo prej omenjeni prisotni na seji. To jim omogoča 32. člen Poslovnika.  
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 20. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 19. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o podelitvi priznanja ambasador Mestne občine Velenje 
4. Predlog Sklepa o imenovanju članov uprave ustanove Velenjska knjižna fundacija 
5. Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Gimnazije Šolskega centra Velenje 
6. Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Šole za storitvene dejavnosti Šolskega centra Velenje 
7. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1501-003 ZERO MOVE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2025-2028 
8. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnin iz javnega dobra (3562/1 in 3562/13, k.o. Velenje) 
9. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (165, k.o. Velenje) 
10. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (713/2, k.o. Velenje) 
11. Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2024 in iz preteklih let 
12. Predlog Sklepa o izdaji soglasja za zadolžitev Ljudske univerze Velenje 
13. Predlog Zaključnega računa proračuna MOV za leto 2024 
14. Letno poročilo o delu Skupne občinske uprave SAŠA regije za leto 2024 
15. Predlog Sklepa o sprejemu ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Velenje 
16. Letno poročilo Policijske postaje Velenje 2024 
17. Letno poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2024 
18. Poročilo o izvajanju izbirne gospodarske javne službe javnega mestnega prevoza in integriranega 
posebnega linijskega prevoza učencev v Mestni občini Velenje za obdobje 1.2.2024 do 31.12.2024 
19. Poročilo o delovanju Zavoda KSSENA za obdobje 1. 1. do 31. 12. 2024 
20. Poročilo o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta za leto 2024 
21. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Zavoda KSSENA 
za leto 2024 
22. Poročilo javnih zavodov osnovnih šol v MO Velenje za šolsko leto 2023/2024 in finančna poročila leta 2024 
23. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
OŠ Antona Aškerca Velenje za leto 2024 
24. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega zavoda 
OŠ Gorica Velenje za leto 2024 
25. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost v. d. ravnateljice Osnovne 
šole Gustava Šiliha Velenje za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 12. 2024 in delovno uspešnost ravnatelja od 1. 
1. 2024 do 31. 10. 2024 
26. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici OŠ Livada Velenje 
za leto 2024 
27. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
OŠ Mihe Pintarja Toleda Velenje za leto 2024 
28. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega zavoda 
OŠ Šalek Velenje za leto 2024 
29. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
Centra za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje Velenje za leto 2024 
30. Letno poročilo Vrtca Velenje za leto 2024 



31. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega zavoda 
Vrtec Velenje za leto 2024 
32. Poslovno poročilo Glasbene šole Fran Korun Koželjski za šolsko leto 2023/2024 in finančno poročilo za 
leto 2024 
33. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
Glasbene šole Fran Korun Koželjski Velenje za leto 2024 
34. Poročilo o poslovanju Ljudske univerze Velenje v šolskem letu 2023/2024 in finančno poročilo za leto 2024 
35. Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici javnega zavoda AZ 
Ljudska univerza Velenje za leto 2024 
36. Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje za leto 2024 
37. Poročilo Modre cone za leto 2024 
38. Poročilo o delu Medobčinske lokalne akcijske skupine za preprečevanje zasvojenosti z drogami Velenje za 
leto 2024 
39. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Šalek – območje Kavčič 
40. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Grajski hrib – območje skakalnic v Velenju 
41. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Trebuše – varianta II 
42. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Gorica – vzhod 
43. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu za območje sanacije ugreznin s pepelom, žlindro 
in produkti razžvepljanja 
44. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Pokopališča Škale 
45. Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu za vrtičkarsko območje Lubela 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 

 
K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Potrditev zapisnika 19. seje Sveta Mestne občine Velenje 
 

Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 19. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o podelitvi priznanja ambasador Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Član sveta Jože HRIBAR je dejal, da so malo zamudili, teh 5 minut slave je že mimo. To bi se morali meniti na 
prejšnji seji, ker zdaj je šel medijski pomp in vse mimo, rekorda pa ni podrl. Reagirati bi morali prej in so 
zamudili trenutek, da bi bil ambasador. V Sloveniji imamo že dva rekorderja, ampak nobeden ni noben 
ambasador, saj to so za njega neki vaški posebneži.  
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je pojasnila, da jim odlok o priznanjih omogoča, da se ambasador lahko 
imenuje enkrat v mandatnem obdobju, lahko pa se izjemoma, kar je zapisano v 10. členu, priznanje za 
ambasadorja podeli brez javnega zbiranja pobud. Robert Goter je že leta 1999 na svetovnem prvenstvu osvojil 
naslov absolutnega svetovnega prvaka v igranju na diatonično harmoniko in ne samo da je sedaj podrl 
slovenski rekord, ampak še bolj šteje to, da je povezal vse Velenjčanke in Velenjčane in dvignil prepoznavnost 
Velenja ter povezal nenazadnje tudi celotno slovenijo.  
 



Član sveta Jože HRIBAR je dejal, da če bi on koga predlagal za ambasadorja, bi predlagal Roberta Hrgoto. Ta 
je trener slovenske skakalne reprezentance in oni pa so osvojili svetovni rekord z eno od skakalk in so bili 
svetovni prvaki. Ni mu jasno, kako so njega pozabili, ne pa tam eden, ki mal na harmoniko špila. Sam je že bil 
na kaki privat veselici, ko je kdo daljši čas špilal harmoniko kot 58 ur.  
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da ima svetnik možnost predlagati ambasadorja, zato je 
predlagala, da si svetniki preberejo Odlok o priznanjih MOV. Pobude za občinska priznanja pa so tudi ravnokar 
odprte, in sicer do 14. maja.  
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
4. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o podelitvi priznanja ambasador Mestne občine 
Velenje. 
  
Za predlog je glasovalo 32 članov sveta, nihče ni bil proti.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov uprave ustanove Velenjska knjižna fundacija 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov uprave ustanove Velenjska 
knjižna fundacija. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

 
K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Gimnazije Šolskega centra Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ.  
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja o kandidatki za ravnateljico Gimnazije Šolskega 
centra Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Mnenja o kandidatki za ravnateljico Šole za storitvene dejavnosti Šolskega centra Velenje 

 



Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Mnenja o kandidatki za ravnateljico Šole za storitvene 
dejavnosti Šolskega centra Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1501-003 ZERO MOVE v Načrt razvojnih programov Mestne 

občine Velenje za obdobje 2025-2028 
 

Obrazložitev predloga je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1501-003 ZERO MOVE v 
Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2025-2028. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnin iz javnega dobra (3562/1 in 3562/13, k.o. Velenje) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnin iz javnega dobra (3562/1 in 
3562/13, k.o. Velenje). 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (165, k.o. Velenje) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
10. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (165, k.o. 
Velenje). 
 



Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (713/2, k.o. Velenje) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine iz javnega dobra (713/2, 
k.o. Velenje). 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za leto 2024 in iz preteklih let 

 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o razporeditvi poslovnega izida javnih zavodov za 
leto 2024 in iz preteklih let. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja za zadolžitev Ljudske univerze Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izdaji soglasja za zadolžitev Ljudske univerze 
Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Zaključnega računa proračuna MOV za leto 2024 



Obrazložitev predloga je podala Amra KADRIĆ. 
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je daleč najbolj navdušen nad investicijo v CVIU. Meni, da je objekt 
izjemno lep. Priznanje je dal tudi Uradu za komunalne dejavnosti, in sicer za sanacijo plazov, ki jih je bilo veliko 
in delo je bilo zahtevno. Zelo zadovoljen je predvsem s kvaliteto opravljenega dela. Zelo pa ga skrbi razkorak v 
realizaciji pri evropskih projektih. Tu pa ni krivda MOV, ampak gre za niz dogodkov, ki onemogočajo, da bi se 
projekti odvijali tako, kot je bilo načrtovano letos in lansko leto in boji se, da bo enaka zadeva tudi v letu 2025. 
Projekti nam stojijo. Škoda je, da se je zgodilo z razpisi to, kar se je zgodilo in bo smiselno razmisliti o 
rebalansu plana za letošnje leto. Skrbi ga tudi realizacija projekta izgradnje toplovodnega omrežja in tudi 
realizacija izbire vira za toplovodno ogrevanje. Leto, še sam ne ve, katero, 2028, 2029, 2030, se hitro 
približuje, mi pa o virih šele govorimo. Vsi so povezani z veliko razvojnega dela, kar traja 5, 10 let in več in 
zgodila se nam bo stiska, za katero ne ve, kako jo bomo premagovali. Druga aktualna stvar pa je to, da če 
gledamo zakon o prestrukturiranju regije, ki ga še ni, govorimo o sredstvih v približni višini 200 milijonov EUR 
za prestrukturiranje regije in če ta znesek enačimo s CO2 kuponi, je to letni strošek CO2 kuponov v TEŠu. 
Torej je načrt države, da letni strošek CO2 kuponov vloži za celotno prestrukturiranje regije. Kje so tu skladna 
in logična načrtovanja, ne ve. Vprašanj je dosti, ampak predvsem za leto 2025.  
 
Član sveta Franci LENART se je zahvalil za predstavitev, hkrati je čestital za tisto, kar je bilo narejeno. Nato 
se je osredotočil na končno točko, to je stanje sredstev na računih na zadnji dan preteklega leta. Ko so 
sprejemali proračun za leto 2024, so ugotovili, da bo ob vseh prihodkih, ki jih bo lokalna skupnost prejela, 
rezultat konec leta 210.000 EUR. Zaključni račun kaže na to, da je znesek na računu dvajsetkrat višji in znaša 
4,1 milijona EUR, to pomeni, da gre za razkorak 3.900.000 EUR, kar pomeni, da nekatere stvari pa niso bile 
opravljene in bi bilo dobro, da bi slišali kakšno besedo tudi na to temo. Treba se je zavedati, da občinski 
proračun ni namenjen shranjevanju denarja na računih, ampak za aktivno reševanje potreb občanov, zato 
meni, da potrebujejo jasno pojasnilo, ali so bila sredstva zadržana kot rezerva in iz katerega vira oziroma ali 
gre za posledico slabega načrtovanja ali zamud pri izvedbi načrtovanih aktivnosti. Zanima ga tudi, kdaj bodo ta 
sredstva dejansko porabljena in za katere konkretne cilje.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da jo je presenetilo to, da so v energetsko pisarno vložili 144.000 
EUR, za toplotno energetski dodatek pa za polovico manj denarja. Zanimivo bi bilo slišati, kakšni so bili učinki 
oziroma koristi te energetske pisarne. Zaskrbelo pa jo je tudi stanje glede vrtcev. V vrtec je bilo vloženega kar 
nekaj denarja, vendar pa so vrtci res v zelo slabem stanju.  
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da delijo skrbi z gospodom Žerdinom glede sprejemanja 
zakona o prestrukturiranju in postopnem zapiranju PVja. O razkoraku pri realizaciji projektov, ki so financirani 
iz evropskih sredstev, so razpravljali tudi na Uradu za gospodarstvo in so tudi tam obrazložili, zakaj do tega 
razkoraka prihaja. Gospe Juvan pa je odgovorila, da bi si želeli, da bi bilo vlog za toplotno energetski dodatek 
več in bi si tudi želeli podeliti bistveno več finančnih sredstev, ampak je bilo upravičencev bistveno manj, 
sredstev pa je bilo rezerviranih več znotraj proračuna.  
 
Amra KADRIĆ je dejala, da je proračun akt, kjer se predvidijo načrtovani prihodki in prejemki ter načrtovani 
odhodki in izdatki. Žal pa tekom leta življenje prinese svoje, prav tako je bil proračun v letu 2024 zasnovan na 
zelo visokih zneskih transfernih prihodkov s strani države in EU za izvajanje pomembnih projektov, ki so vezani 
na prestrukturiranje, žal pa ti projekti niso bili izvedeni v takšnem obsegu in niso tekli tako, kot so si zamislili. 
Velik delež nerealiziranega iz proračuna je ravno iz tega vidika, ker so tudi na odhodkovni strani za te projekte 
izvajali nujno potrebne odhodke, ki jih morajo priložiti ob prijavi, ker dokler nimaš odobrenega projekta, tudi ne 
moreš izvajati v takšnem obsegu, kot si si predstavljal, ko dejansko ta sklep o sofinanciranju imaš v roki. Glede 
ostalih prihodkov pa je dejala, da so zelo zadovoljni. Davčne prihodke so celo presegli od načrtovanih, prav 
tako nedavčne prihodke in je torej ta ostali vir, ki pripada občini, bil presežen glede na njihova načrtovanja. V 
lanskem letu so imeli tudi zelo močno postavko prodaje zemljišč. Žal jim za eno od pomembnih zemljišč, za 
katerega so načrtovali visoka sredstva, in sicer čez milijon EUR, to je zemljišče Lipa-vzhod, prodaja ni uspela, 
ampak na srečo se je naš župan skupaj z ostalimi župani zelo dobro izpogajal za povprečnino in so nekako to 
razliko prejeli v proračun in ni bilo očitnega primanjkljaja na strani prihodkov. Dejala je, da stalno spremljajo 
gibanje in stanje prihodkovne strani in skušajo temu slediti tudi na strani odhodkov. Vsekakor pa so vedno 
veseli, če kakšen evro ostane, saj so od januarja do maja zelo sušni meseci, saj še ni nadomestila kot 
najpomembnejšega vira prihodkov, zato presežek pride še kako prav. Nekako pa vsako leto ustvarjajo 
presežek prihodkov nad odhodki, proračun pa sestavljajo tako, da je bolj uravnotežen, glede na investicijsko 
zahtevno leto, pa bodo verjetno vse to tudi porabili.  
 



Član sveta Franci LENART je dejal, da pojasnilo gospe Kadrić smatra za zelo posplošeno. Proračun se meri v 
evrih in dvajsetkratna razlika je takšna, da bi potrebovali jasne obrazložitve. Treba se je zavedati, da 4,1 
milijona EUR na 31. 12. pomeni zalogo denarja za ves januar in za polovico februarja mesečnega proračuna 
MOV. MOV je imela v januarju 2,6 milijona proračunskih izdatkov in v februarju za nekje 30% več. Torej smo si 
konec leta zagotovili kar neko zalogo denarja za januar in februar, čeprav je jasno, da prihaja do sistemskega 
financiranja tudi iz drugih virov. Pričakuje, da bodo v prihodnje seznanjeni tudi s povsem konkretnimi stvarmi in 
s tem, česa niso naredili, v kakšni vrednosti in kako se potem ta sredstva prenašajo v naslednje leto.  
 
Amra KADRIĆ je svetniku Lenartu dejala, da bi bila zelo vesela, če bi ta namesto ERARja v roke vzel gradivo, 
ki ga je prejel. Prav tako so zaključni račun obravnavali na enem izmed odborov, katerega član je tudi svetnik 
Lenart in je tudi tam postavil to vprašanje, na katerega mu je na široko odgovorila, po postavkah, kaj je bilo 
realizirano in kaj ne. Če svetnik želi, mu lahko to obrazloži tudi danes, ampak je bila mnenja, da je danes čas, 
da se pohvalijo in da pogledajo, kje so bili v letu 2024 in kaj dobrega so naredili. V gradivu je tudi zelo 
natančno vse to prikazano tabelarično po postavkah, tako na strani prihodkov kot odhodkov. Dejala je, da 
sploh ni problema in lahko gredo čez, ampak jim bo vzelo kar nekaj časa. Ona je le želela stvari strniti. Če pa 
želijo, lahko tudi danes o tem kaj rečejo. Sama je le želela z nekaj stavki obrazložiti, kje so največja odstopanja 
na strani odhodkov, na strani prihodkov pa so zadovoljni, da dosegajo davčne in nedavčne prihodke, na strani 
odhodkov pa se tudi trudijo, da znižujejo stroške.  
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
14. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Zaključnega računa proračuna MOV za leto 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 31 članov sveta, nihče ni bil proti.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo o delu Skupne občinske uprave SAŠA regije za leto 2024 

 
Poročilo je predstavila Sonja GLAŽER. 
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK je dejal, da mestno redarstvo dela dobro, kar je občutil tudi na lastni koži. 
Nato je postavil vprašanje, v katerih primerih in kolikokrat sodelujejo z drugimi inšpekcijskimi službami ter 
kakšen je nadzor mestnih redarjev v garažnih hišah ter kakšne prekrške tam opažajo.  
 
Sonja GLAŽER je odgovorila, da opravljajo kombinirane patrulje s policijo, in sicer se opravljajo kontrole 
podnevi in ponoči. Gre za prekrške mirujočega prometa oziroma tudi za prekrške zoper javni red in mir. Primeri 
so zelo različni, zelo veliko pa se dela na preventivi, še posebej kadar sta policist in redar na kolesu. Glede 
nadzora v garažnih hišah pa je dejala, da so redarji opravljali nadzore mirujočega prometa, recimo če je 
plačana parkirnina, velik poudarek pa je na zadrževanju oseb v garažnih hišah saj se tam ne smejo zadrževati. 
Predvsem gre tu za mladostnike, pa tudi za brezdomce. Pogostejši kot so nadzori, manj je tega zadrževanja. S 
pogostimi obhodi pa želijo preprečiti vandalizem.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o sprejemu ocene izvajanja Občinskega programa varnosti Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Sonja GLAŽER. 
 
Prisotnih je bilo 33 članov sveta. 
15. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o sprejemu ocene izvajanja Občinskega programa 
varnosti Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Vodenje seje je prevzel župan Peter DERMOL.  
 
 
 
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Policijske postaje Velenje 2024 

 
Poročilo je predstavil Gregor JERŠIČ, načelnik Policijske postaje Velenje. 
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN se je gospodu Jeršiču zahvalila, ker skrbijo za našo varnost. Nato je 
postavila vprašanje, ali so morda v zadnjem letu zaznali porast nasilja v šolah in kakšni ukrepi so bili sprejeti 
za zajezitev tega problema.  
 
Član sveta Matjaž CESAR se je zahvalil za poročilo. Nato je dejal, da je Policisjka postaja Velenje 26% 
podhranjena in glede na to je rezultat dela policije kar zgleden. Očitno se vlaga dovolj energije in časa. Kot so 
lahko videli, je kriminaliteta na raznih področjih kar velika, veseli pa ga, da je raziskanost drog 100%, prav tako 
zanemarjanje mladoletnih oseb ter spolno nasilje. Skrbi pa ga porast poslovne goljufije, zelo zaskrbljujoč pa je 
tudi podatek delovnih nesreč. Zaskrbljujoč podatek je tudi, da je velika potreba po delovanju policije v osnovnih 
šolah, kar 117 primerov, ampak je verjetno tukaj všteta tudi preventiva. Glede spremljanja izvajanja policijskih 
pooblastil in ogrožanja policistov pa je bilo v letu 2023 766 primerov, lani 783. To je zelo velika porast glede na 
prejšnja leta, kar je zelo zaskrbljujoče. Navedena sta tudi 102 primera uporabe prisilnih sredstev zavezanja ter 
125 primerov telesne sile. Glede na to da je bilo toliko primerov uporabe telesne sile, je število poškodb zelo 
majhno, kar pomeni, da policisti res delajo v rokavicah, vsaj z mladoletnimi osebami. Glede nadzora kršitev 
cestno prometnih predpisov pa je dejal, da se boji, da bo drugo letno poročilo slabše, saj je večina skuterjev, ki 
naj bi se vozili 25km/h predelanih, in sicer imajo skrita stikala in ko jih policija ustavi, izklopijo stikalo in je težko 
odkriti to zadevo. Sedaj so se modernizirali in imajo to že na mobitelih, teh pa jim ne smejo zaseči in tudi tu bo 
verjetno potrebno spremeniti zakonodajo. Na koncu je dejal, da si želi, da delo policije ostane na takšnem 
nivoju, kot je, če pa bodo pridobili kakšno kadrovsko okrepitev, pa tudi ne bomo nič jezni. 
 
Članica sveta Veronika JUVAN je postavila vprašanje, ali se lahko to spremeni, da bi lahko policisti kontrolirali 
na igriščih oziroma da pišejo kazni na občinski ravni. Ker če bi se lahko to spremenilo na občinski ravni, lahko 
to naredimo sami.  
 
Gregor JERŠIČ je odgovoril, da so s preventivnimi akcijami na šolah začeli že pred leti, ko so se pojavili prvi 
posnetki nasilja na spletu. Prav tako so napredek s preventivnimi akcijami dosegli na področju zanemarjanja 
mladoletnih oseb. Glede porasta gospodarskega kriminala je dejal, da gre za napako. Napisano je namreč 
544, pravi podatek pa je 54. Lani jih je bilo okoli 42. Glede podhranjenosti je dejal, da je to res. Na postaji bi 
moralo biti 73 policistov, jih je pa 55. Obljubljeni so 4 novi, je pa to težava cele države. Skušajo s tem, kar 
imajo, delati maksimalno, je pa vse na maksimalnem številu ur. Glede divjanja s kolesi, motorji in e-skiroji je 
dejal, da so v Sloveniji v tem mesecu uspeli nabaviti 1 radar, ki meri njihovo hitrost, s tem da je le eden za celo 
državo in potem kroži. S takim radarjem lahko takega voznika ustavijo, ker se lahko na licu mesta hitrost 
izmeri, tudi za tiste, ki imajo predelane skiroje in motorje, v nasprotnem primeru se to ne da. Sploh mladina je 
zelo v koraku s časom. Se pa teh težav zavedajo. Glede vožnje po javnih površinah pa je odgovoril, da je na 
državnem nivoju zakon, po katerem lahko policija ukrepa samo, ko se dobi voznika na vožnji na javni prometni 
površini. Vsi vemo, da se je na igrišče verjetno pripeljal po neki pešpoti, pločniku, ampak če ga vidijo samo na 
igrišču, da se tam vozi, policija nima nobenih pooblastil. Drugo je, če pride do nekih poškodovanj opreme, 
potem ni noben problem in imajo vsa pooblastila. Je pa že pred leti bila ideja, da bi se te zadeve vpisale v 
občinske odloke, saj bi potem lahko tudi oni ter tudi redarji drugače posredovali glede vožnje po nejavnih 
prometnih površinah, ampak to morajo pa potem oni na lokalnem nivoju urediti.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 



K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu za leto 2024 

 
Poročilo je predstavil Ivan PLANINC, predsednik Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu. 
 
Članica sveta Petra BEVC je dejala, da vsak prvi in zadnji šolski dan v okolici šol izvajajo akcijo, kjer 
spodbujajo otroke, da hodijo pravilno preko ceste in da se držijo predpisov. Izpostavila je zelo kritično točko, to 
je krožišče Koroške ceste, Ceste na jezero in Ceste pod parkom. Sploh v spomladanskih mesecih, ko začnejo 
ljudje množično odhajati na Škalsko jezero ter na Visto, pomeni to velik kaos na tem krožišču. Kolesarska 
steza je lepo narisana, ampak pešci in kolesarji očitno ne razumejo puščic, ki kažejo, kako mora potekati 
promet. Dogaja se tako, da imamo otroke na poganjalčkih in starše na kolesih, ki prihajajo iz območja jezera 
proti mestu po napačni strani ceste. To je državna cesta, na kateri poteka izgradnja 3. razvojne osi, poleg tega 
se popolnoma nič ne vidi proti Stari elektrarni in tu bi morda lahko sploh v spomladanskih mesecih ob lepih 
vikendih izvedli preventivno akcijo, sploh v zgodnjih popoldanskih urah, in bi opozarjali ljudi, kako se je tu treba 
obnašati. Dejstvo je namreč, da ta del kliče po hudi nesreči. Pešca ali kolesarja, ki pride po napačni strani 
ceste, nekdo z avtomobilom ali motorjem ne vidi, dokler ne stopi na cesto. Škalsko jezero in okolica pa sta zelo 
aktualna tudi za šolske izlete in velikokrat se zgodi, da se vodi otroke proti jezeru preko Stare vasi in po tem 
popularnem območju prehoda čez cesto, kjer ni prehoda za pešce. Cele skupine otrok se potem spuščajo čez 
cesto, spremljevalci pač zaprejo cesto in grejo čez. Podala je pobudo, da bi se tudi na tem nivoju opozarjalo, 
da se mladi držijo nekih pravil igre.  
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK se je zahvalil Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu ter vsem 
ostalim udeležencem, saj zelo dobro organizirajo razna predavanja in usposabljanja v sklopu društev 
upokojencev po krajevnih skupnostih. Tako lahko tudi stari starši pozitivno vplivajo na svoje vnuke in otroke. 
Največ je namreč odvisno od vzgoje staršev, saj se ti ravnajo po svojih starših.  
 
Članica sveta Saška KOVŠE je dejala, da Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu skozi celo leto 
izvaja številne akcije, s katerimi želijo vplivati na boljšo prometno vzgojo in izobrazbo v cestnem prometu. Pri 
svojem delovanju sledijo glavnim strateškim ciljem, kot je izboljšanje izobraževanja in usposabljanja 
udeležencev v cestnem prometu. S preventivnimi akcijami ščitijo ranljive skupine, predvsem otroke, starejše, 
pešce in kolesarje. Zahvalila se jim je za njihov pomemben prispevek k boljši prometni vzgoji in osveščenosti o 
cestnem prometu. Priznanje pa gre tudi učiteljem, vzgojiteljem, policistom in mestnim redarjem, predstavnikom 
ZŠAM, predstavnikom mestnih četrti in krajevnih skupnosti ter tudi mestni upravi ter županu.  
 
Ivan PLANINC je dejal, da se bodo še naprej trudili, da bodo skrbeli za varnost v cestnem prometu. Nato je 
dejal, da se absolutno strinja z razmišljanjem gospe Bevc. Tudi sam to opaža in obljublja, da bodo v tem letu 
naredili neko skupno eno ali dvodnevno akcijo z deležniki, kjer bodo opozarjali na vožnjo v nasprotno smer. 
Strinja se, da je tam res nevarna točka, strinja pa se tudi z gospodom Ograjenškom, da so starši zgled 
otrokom. Na koncu se je vsem zahvalil za sodelovanje in podporo. Verjame, da bodo tudi v tem letu dosegli nič 
vizijo, torej da ne bi bilo nobenih prometnih nesreč.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju izbirne gospodarske javne službe javnega mestnega prevoza in integriranega 
posebnega linijskega prevoza učencev v Mestni občini Velenje za obdobje 1.2.2024 do 31.12.2024 

 
Poročilo je predstavil Marjan LUŽNIK, skrbnik ključnih kupcev pri podjetju Nomago. 
 
Članica sveta Andreja KREJAN se je zahvalila za dobro poročilo. Nato je pohvalila MOV, saj zagotavlja 
brezplačne prevoze za ranljive skupine in mlade. Ta ukep kaže na visoko stopnjo socialne občutljivosti ter 
podpore mladim generacijam. Na koncu je postavila vprašanje, ali Nomago v Velenju aktivno razmišlja o 
uvedbi prevozov na električno energijo in vodik. Zanima jo, kakšni so njihovi načrti v zvezi s tem ter kje naj bi 
bile polnilnice.  
 
Član sveta Jožef OGRAJENŠEK je dejal, da v zaselke krajevnih skupnosti prihajajo po šolske otroke z velikim 
avtobusom, poberejo pa 4, 5, 6 otrok, ne smejo pa se zraven v Velenje s tem avtobusom peljati starši ali drugi 



krajani. Zanima ga, ali se lahko to spremeni.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da so lani v medijih lahko zasledili, da je bila v začetku šolskega leta 
težava s prenapolnjenimi avtobusi ter tudi s samimi prevozi. Zanima jo, kako so to uredili.  
 
Članica sveta Brigita TRETJAK je dejala, da jo veseli, ker je bilo dodanih veliko prevozov za otroke na relaciji 
Velenje - Škale - Cirkovce - Graška Gora za pot domov. Opozorila pa je na primanjkljaj zjutraj, namreč 
srednješolci začnejo pouk ob 7.10, prevoz prispe tja ob 7.15, 1. ura se prične ob 8.00, prevoz prispe ob 8.10. 
Nekateri učitelji to sicer dopuščajo, vendar njej se ne zdi prav, ker se nekateri otroci bojijo zamujati k pouku. Za 
osnovnošolce pa so prevozi boljši, ampak ti otroci hodijo na avtobus 1 uro prej in morajo 1 uro prej vstati. 
Srednješolci pa 1 uro in pol, torej iz Škal do Velenja, zato starši raje vozijo otroke sami. Želi si, da bi našli neko 
rešitev in da bi organizirali še kakšen prevoz. Na koncu je pohvalila šoferje, ki res pazijo na naše otroke.  
 
Član sveta Jože HRIBAR je dejal, da v mestu taxi služba šepa. Podal je pobudo, da bi za vikende avtobusne 
proge preusmerili poleti proti plaži in da bi do 2. ure zjutraj vozili, ker ljudje nimajo prevoza. Nekaj spijejo in 
potem grejo peš ali pa vozijo pijani. Vikend prevoze pa bi tudi lahko seveda kasirali.  
 
Marjan LUŽNIK je odgovoril, da oni kot prevoznik polnilnice na plin ne morejo sami zgraditi, zato je tukaj 
apeliral na lokalno skupnost. V Celju recimo je občina šla v nabavo nekaj vozil na plin ter tudi v investicijo v 
plinske polnilnice in ko so vozila nova, je vse lepo in prav, sedaj, ko je vozni park malo starejši, pa se ta stvar 
ne obnese več, saj prihajajo novi trendi. Podobno je z elektriko. Trenutno imajo park električnih vozil, vendar je 
tehnologija za večja vozila še relativno nova in se ne obnese najboljše, pa še zelo draga je. Želeli bi si, da bi 
se lahko sproti prilagajali trendom, ampak je tu kup enih dejavnikov, ki jih je treba upoštevati. Tehnologije se 
razvijajo naprej in bodo videli, kaj bo prinesel čas. Trenutno so šli v investicijo v nova vozila z najmanjšimi 
emisijami. Glede šolskih prevozov je dejal, da se ti prevozi formirajo na začetku šolskega leta. Gostota 
prometa je vedno večja, srečujejo se z zamudami in drugimi stvarmi, na katere kot prevoznik ne morejo 
vplivati. Ni pa mogoče voznih redov prilagajati iz dneva v dan. Šolske prevoze pa prilagajajo krovnim urnikom, 
ki jih posredujejo šole. Če pa gre za izvedbo prevozov na rednih linijah, pa je s podelitvijo novih koncesij 
situacija drugačna in vse te vozne rede sproti ureja Družba za upravljanje javnega potniškega prometa in če bo 
njim dana kaka pobuda preko elektronske pošte, se lahko tudi kakšna stvar prilagodi. Sami bodo te predloge 
prenesli naprej. Oni le izvajajo naloge, ki jim jih da država. Glede polnih avtobusov in prevozov ob začetku 
šolskega leta pa je dejal, da je do tega prišlo, ker je upravljanje potniškega prometa prevzela Družba za 
upravljanje javnega potniškega prometa in kljub njihovim sugestijam, da bo nastal prometni kaos, jih niso 
upoštevali in seveda se je to zgodilo. Kasneje je prišlo do pojačanja posameznih linij na pobudo posameznih 
šolskih centrov in lokalnih skupnosti in so se stvari nekako skorigirale. Glede pobiranja otrok v zaselkih pa je 
odgovoril, da zakonodaja omogoča tudi na šolskih prevozih, če to dovoli lokalna skupnost in če tja ni vpeljan 
dnevni linijski promet, da se peljejo tudi drugi občani. Sicer pa je šolski prevoz namenjen samo otrokom 
šolarjem.  
 
Marko PRITRŽNIK je dodatno pojasnil, da MOV naroči šolske prevoze v določenem času in v dogovoru s 
samimi ravnatelji. Tako je to namenjeno torej šolarjem, res pa je, da so tam, kjer ni bilo rednega linijskega 
prevoza, do zapolnitve dovoljevali, da se vozijo tudi drugi potniki, prednost pa imajo seveda šolarji. Poudaril pa 
je, da je redni linijski prevoz, ki gre do Vinske Gore, zelo pogost.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je danes pričakoval takšno razpravo. Vsak ima neka pričakovanja s strani 
prevoznika in lokalne skupnosti, vsak ima nekega znanca, sorodnika ali koga drugega, ki se vozi z avtobusom. 
To je postala neka razvada v naši lokalni skupnosti, saj smo prvi v Sloveniji imeli brezplačen avtobusni prevoz. 
Stroški pa so se v zadnjih letih za to dvignili že na približno 1,7 milijona EUR. Če sledijo vsaki njihovi pobudi, to 
pomeni seveda vsaj 100.000 EUR na leto okvirno. Vse to je potrebno vzeti iz proračuna. Meni, da je sistem 
dober in vzdržen, prihaja včasih sicer do slabe volje, ker bi vsak želel imeti v določenem trenutku avtobusni 
prevoz na svojem pragu, kar pa ni mogoče. Glede Celja je dejal, da seveda se lahko lokalna skupnost odloči, v 
katero smer bo šla. Dejal je, da bodo trg raziskovali in če bi šla lokalna skupnost v masovni nakup polnilnic in 
avtobusov, potem je logično tudi, da razmišljajo, ali bodo to opravljali v okviru svoje javne službe ali pa bodo še 
vedno imeli koncesionarja. Bodo pa v tej smeri vsekakor razmišljali. Se pa zna marsikaj spremeniti v okviru 
digitalizacije mesta, saj verjame, da bo takrat lahko vse skupaj mogoče bolj optimalno z vidika dostopnosti in 
stroškov. To zgodbo je treba torej gledati šrirše.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 

 



K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delovanju Zavoda KSSENA za obdobje 1. 1. do 31. 12. 2024 

 
Poročilo je predstavil Boštjan KRAJNC, direktor Zavoda KSSENA. 
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da je vesel, da župana vidijo živega, in upa, da v Ljubljani ni bilo 
preveč naporno, čeprav je bil županov prihod malo čemeren. Nato je dejal, da so se na Odboru za 
gospodarstvo temeljito seznanili s tem poročilom. Direktorja so temeljito izprašali in je znal na vse vredu 
odgovoriti. Na odboru tako delijo mnenje, da zavod deluje dobro, da ima stabilno poslovanje in da je tudi dobro 
voden, zato so tudi podprli nagrado pri naslednji točki. Bili so enotnega mnenja, da ta predlog podpirajo. Še 
vedno pa delijo bojazen, da ne bi prevladali nepremičninski posli v dejavnosti tega zavoda. Dejavnost zavoda 
je namreč za našo lokalno skupnost zelo potrebna in bo še bolj potrebna v prihodnosti pri prestrukturiranju in 
zelenem prehodu. Želijo si, da zavod delo nadaljuje ter da je čim bolj aktiven na področju prestrukturiranja, 
podpirajo pa tudi kadrovsko okrepitev.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je bila ustanovitev tega zavoda zadetek v polno. Ko so ga 
ustanavljali, niso snovali take vizije razvoja in tako vsestranskega delovanja zavoda. Izjemno je presenečen, 
da so zaposleni in direktor zmogli toliko energije, da največ sredstev dobivajo iz Evrope. Direktorju zavoda je 
dejal, naj delo vodi še naprej tako kot doslej, občuduje tudi njegove zaposlene. Delo zavoda je zelo pomembno 
za prestrukturiranje, zato naj ne odnehajo in naj gledajo na delo tudi skozi ta vidik.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju Lokalnega energetskega koncepta za leto 2024 

 
Poročilo je predstavil Boštjan KRAJNC.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorja Zavoda 

KSSENA za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podal Anton BRODNIK. 
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da pri predlogih sklepov o soglasju k izplačilu dela plače za redno 
delovno uspešnost sama ne more glasovati, saj ne pozna vseh nalog predlaganih oseb in bi bilo povsem 
neupravičeno, da glasuje.  
 
Prisotnih je bilo 32 članov sveta. 
16. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorja Zavoda KSSENA za leto 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 31 članov sveta, nihče ni bil proti.   
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo javnih zavodov osnovnih šol v MO Velenje za šolsko leto 2023/2024 in finančna poročila leta 

2024 



 
Poročilo je predstavila Tatjana ZAFOŠNIK KANDUTI, vodja kolegija osnovnošolskih ravnateljev. 
 
Član sveta Ivan PLANINC je dejal, da je iz poročil razbrati, da so osnovne šole opravile pomembno delo, 
številne projekte na različnih nivojih, dosegali so odlične rezultate, za kar jim je čestital. Hkrati se jim je zahvalil 
za dobro sodelovanje s Svetom za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, saj so skupaj realizirali kar nekaj 
dogodkov. Še posebej se je zahvalil učencem in učiteljem OŠ Antona Aškerca za program ob otvoritvi likovne 
razstave ter učencem in učiteljem OŠ Gustava Šiliha za program ob svetovnem dnevu žrtev prometnih nesreč. 
Pohvalil je tudi sodelovanje med šolami pri delu z nadarjenimi učenci. Prav je, da se ti učenci povezujejo. 
Zaznal je tudi, da se umirja število otrok s posebnimi potrebami, prav tako število tujcev pretirano ne narašča, 
kar je dobro, še vedno pa se nič ne premika pri prenovi telovadnic OŠ MPT ter Gustava Šiliha. Meni, da si ti 
učenci in učitelji v bližnji prihodnosti zaslužijo boljše pogoje za pouk športa. Za v prihodnje pa je podal pobudo, 
da bi morda kakšen poseben projekt posvetili področju prometne varnosti, morda tudi kakšno raziskovalno 
nalogo.  
 
Članica sveta Amadeja MARTINŠEK je dejala, da so v preteklem šolskem letu velenjske osnovne šole ter 
CVIU uspešno izvajale svoje programe. Osnovne šole skupaj obiskuje skoraj 3000 učencev, ki aktivno 
sodelujejo v številnih obšolskih dejavnostih, projektih in tekmovanjih. Vse šole so tudi osredotočene na 
zagotavljanje enakih možnosti za vse učence, kar vključuje posebno obravnavo nadarjenih ter otrok s 
posebnimi potrebami. Zaposleni v šolah izvajajo nenehna izobraževanja ter uvajajo sodobne pedagoške 
pristope in s tem zagotavljajo stabilno delovno okolje, kljub velikim kadrovskim izzivom. Dejala je, da so 
finančno šole poslovale učinkovito, kar jim je omogočilo ustrezno gospodarjenje s proračunom. Glede na 
poročila torej velenjske osnovne šole delujejo z visokim nivojem strokovnosti in predanosti, kar prispeva k 
razvoju učencev v samostojne in odgovorne posameznike. Vsem zaposlenim in učencem je čestitala za 
njihove dosežke.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 

OŠ Antona Aškerca Velenje za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
17. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelju javnega zavoda OŠ Antona Aškerca Velenje za leto 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega 

zavoda OŠ Gorica Velenje za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 

 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
18. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici javnega zavoda OŠ Gorica Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost v. d. ravnateljice Osnovne 
šole Gustava Šiliha Velenje za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 12. 2024 in delovno uspešnost ravnatelja 

od 1. 1. 2024 do 31. 10. 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
19. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost v. d. ravnateljice Osnovne šole Gustava Šiliha Velenje za obdobje od 1. 11. 2024 do 31. 12. 2024 in 
delovno uspešnost ravnatelja od 1. 1. 2024 do 31. 10. 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 26. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici OŠ Livada 

Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
20. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici OŠ Livada Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 27. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 

OŠ Mihe Pintarja Toleda Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
21. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelju javnega zavoda OŠ Mihe Pintarja Toleda Velenje za leto 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    



Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

K 28. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega 

zavoda OŠ Šalek Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
22. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici javnega zavoda OŠ Šalek Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

 
K 29. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 
Centra za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje Velenje za leto 2024 

 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
23. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelju javnega zavoda Centra za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti.    
Predlog je bil sprejet. 

 
 

 
 

K 30. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Vrtca Velenje za leto 2024 

 
Poročilo je predstavila Nataša DOLER, ravnateljica Vrtca Velenje.  
 
Član sveta Marjan TURNŠEK je dejal, da ga veseli, ker so poslovali pozitivno. Nato je dejal, da je na 32. strani 
opazil terjatve do MOV, in sicer v višini 988.241 EUR. Zanima ga, ali je to bilo že poravnano. Na 39. strani je 
zapisano, da se povečajo zahtevki do MOV glede na leto 2023. Prosil je za kratko pojasnilo, kaj so glavni 
razlogi za povišanje tega zahtevka. Na 39. strani so sicer že pojasnili plačilo s strani MOV v višini 314.837 
EUR, prosil pa je za kalkulacijo, kako so prišli do tega zneska. Nato je dejal še, da je razvidno iz poročila, da 
so se stroški materiala glede na leto 2023 minimalno znižali. Zanima ga, kakšni so ti stroški predvideni za leto 
2025. Strošek dela pa se je glede na leto 2023 povišal za 5,37%. Zanima ga, kako sedaj pričakujejo ta dvig v 
2025, ko vemo, da bo plačna reforma in da bo prišel prispevek za dolgotrajno oskrbo. Zanima ga, ali bodo s 
tem planom, ki ga imajo, prišli skozi leto ali pa imamo tu problem in dvig, ki je bil v letu 2024/25, ni bil dovolj 
velik.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da so kar nekajkrat slišali, kaj se je zgodilo v Vrtcu Tinkara, ampak 
kaj pa ostale enote, kaj se z njimi dogaja in zakaj se tam toliko ne obnavlja. Prav tako jo zanima, zakaj so 
nekatere vzgojiteljice in pomočnice vzgojiteljic zaposlene za kratek čas, pol leta ali eno leto, potem pa jih dajo 
na zavod za zaposlovanje.  



 
Član sveta Jože HRIBAR je postavil vprašanje, ali bodo spet na zadnji decembrski seji odločali o novi 
podražitvi vrtca.  
 
Nataša DOLER je odgovorila, da je bila terjatev na 32. strani izvedena in urejena. Glede povečanih zahtevkov 
do MOV je odgovorila, da gre za višje stroške plač, te so se dvignile za 5,49%, pa seveda tudi višji stroški 
materiala. To so bili glavni razlogi. Nato je dejala, da je gospoda Turnška v preteklosti že povabila v Vrtec 
Velenje, da si pogleda, kaj je tisto, kar jim dviguje ceno, pa se svetnik žal ni oglasil. Še vedno pa je lepo 
vabljen, prav tako vsi ostali. Glede zneska 314.000 EUR je odgovorila, da je to bila razlika med ceno, ki bi jo 
morali imeti izračunano, ter med realno ceno. To je bilo potrebno, da so prišli do nule. Ta nula se ni zgodila, 
ampak se je zgodil minimalni presežek, kar je pri 9 milijonih prihodkov dosti natančno izračunano, niso pa 
planirali, da bi bil namenoma plus. Glede predvidenih stroškov za leto 2025 je dejala, da vemo, da bo 1. 12. 
drugi dvig plač v javnem sektorju, 1. 1. 2026 pa tretji dvig. S to ceno, ki so jo nazadnje potrdili, poslovno tečejo 
z minusom, in sicer ravno zato, ker zbirajo denar za regres za zaposlene. Že sedaj skupaj s predstavniki MOV 
vedo, da bodo morali za regres dobiti posojilo od MOV. Spet so v kolesju, ko cena, ki so jo sprejeli s 1. 1., ni 
dovolj visoka. Ve, da bodo morali sprejeti neke zdrave odločitve, da bodo lahko predšolsko vzgojo peljali dalje, 
kakšne in kako, pa v tem trenutku še ne ve. Gospe Juvan je odgovorila, da je omenila le Tinkaro, ker ni želela 
svetnicam in svetnikom kratiti časa s podrobnejšimi podatki. Seveda se ne dogaja vse le v tej enoti. Imajo tudi 
natančen spisek investicij, ki so jih od leta 2012 vlagali čisto v vse lokacije. V vseh vrtcih so bile tako 
obnovljene sanitarije, vseskozi se posodabljajo igrišča, nimajo pa seveda novih stavb. Nova je le enota 
Mlinček. Kljub temu pa so tudi stare stavbe lepo vzdrževane in imajo otroci varno okolje, ni pa le prostor tisti, ki 
dela otroka srečnega. Glede pogodb za kratek čas pa je odgovorila, da ko odpirajo nove oddelke, potrebujejo 
nove vzgojitelje, ko zaposliš vzgojitelja, pa potrebuješ potem tudi pomočnika vzgojitelja. V avgustu pa se jim 
število oddelkov zmanjša in imajo ljudi, ki so zaposleni za določen čas, preveč. Tem pogodbe ne morejo 
podaljšati, jih pa takoj, ko se zgodijo bolniške odsotnosti ali kaj podobnega, poberejo nazaj, če so delali dobro. 
Kar tako pa ne mečejo nikogar dol. 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je bilo v javnosti predstavljeno tako, kot da je cena vrtcev v Velenju najvišja. 
Ti podatki seveda ne držijo in niso pravilni. Dejal je, da je ravnateljica že kakšno leto nazaj večkrat apelirala na 
lokalno skupnost, da se ekonomska cena za predšolsko vzgojo dvigne, pa so takrat rekli, da najprej poizkusijo, 
kakšno bo poslovanje, če bi bilo potrebno, pa potem zagotovijo sredstva iz proračuna. Stroškov torej 
predčasno ne prelagajo na starše. Zato je tudi prišlo do teh 314.000 EUR, ki so jih zagotovili iz proračuna MOV 
in tako tega bremena niso preložili na starše. Nato je dejal, da je danes gospa Veronika Juvan že dvakrat 
izjavila, da so naši vrtci v slabem stanju. Prosil je, da konkretno tudi njega seznani s tem, kateri vrtci so v tako 
slabem stanju, saj on tega podatka nima. Vedo, da se vrtci med seboj razlikujejo glede na starost, kar je 
logično, ampak da bi bili pa v katerem vrtcu slabi pogoji, na to pa težko pristane. Sicer pa lahko v MOV 
sprejmejo določene ukrepe, prvi je ta, da omejijo število upravičencev, torej število otrok, in takrat bodo točno 
vedeli, kakšne stroške imajo na letni ravni in bodo potem v teh okvirjih poslovali. Sistem, ki ga pa imamo, pa je 
tak, ki je v Sloveniji nevsakdanji, in sicer sprejemajo otroke takrat, ko si starši želijo predšolske vzgoje, tudi 
skozi leto, in je potrebno balansirati s kadri, financami itd. Lahko bi tudi zoptimirali stroške in bi eno enoto v 
nekem okrožju zaprli in vse preusmerili v neko drugo enoto, kar pa bi seveda potencialno pomenilo, da bi starši 
morali otroke voziti dlje v vrtec. Tudi temu pa niso naklonjeni. Izzivov je torej kar nekaj. Po njegovi hitri 
kalkulaciji v 1. starostnem obdobju v vrtcu na starša pride na dan približno 12,2 EUR, da ima otroka 6-8 ur v 
vrtcu, v kombiniranem oddelku nekje 11,7 EUR, v 3. pa 9,1 EUR na dan. Zaveda se sicer, da smo v različnem 
socialnem položaju, zato obstaja tudi lestvica, se mu pa ta znesek ne zdi nek grozen znesek, če veš, da imaš 
otroka v nekem varnem zavetju in da je za prehrano poskrbljeno. Kljub tremu pa so vprašanja glede 
poslovanja, ki so zelo legitimna in je prav, da vsi skupaj dobijo celovite odgovore in da dobijo zaupanje v to, da 
je določena cena optimalna. Imamo svet zavoda, strokovne službe, lahko pa se preveri poslovanje tudi s 
kakšnim Nadzornim odborom, ta je bil nazadnje leta 2019, ko je pregledal poslovanje. Morda pa bi lahko to 
zgodbo ponovili in bi Nadzorni odbor še enkrat pregledal poslovanje. Slika torej ni enoznačna in ni enostavna, 
vse aktivnosti, ki so bile sprejete na državni ravni, pa seveda vplivajo na ceno predšolske vzgoje in tudi vseh 
ostalih. S strani mestnih občin je bila že večkrat podana pobuda, da bi država po vzoru osnovnih šol prevzela 
plače. Predlagal je torej, da Nadzorni odbor opravi pregled in da se potem na osnovi tega lažje odločajo in 
oblikujejo neka stališča.  
 
Član sveta Marjan TURNŠEK je dejal, da se zaveda, da je zelo težko načrtovati stroške, sploh ker se plače 
dvigujejo. Dobro bi bilo, da nekje v juniju naredijo pregled v letu 2025, da vidijo, kje so in kakšno bo stanje. 
Njegova predvidevanja so, da bodo stroški dela v letu 2025 kar konkretno zrasli in enako v 2026.  



Nataša DOLER je dejala, da so v jesenskem času sprejeli, da se po vsakem tromesečju vsedejo skupaj z 
občino in to so tudi storili. Nov datum pa je 5. 5. za sestanek, kjer se bodo soočili s poglobljenimi analizami na 
nivoju celotne Slovenije, nikomur pa v tej zgodbi ni lahko, ker vemo, kaj nas čaka.  

 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  

 
 

 
 

K 31. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnateljici javnega 

zavoda Vrtec Velenje za leto 2024 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
24. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnateljici javnega zavoda Vrtec Velenje za leto 2024. 
  
Za predlog je glasovalo 23 članov sveta, 3 so bili proti.    
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 
 

K 32. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poslovno poročilo Glasbene šole Fran Korun Koželjski za šolsko leto 2023/2024 in finančno poročilo za 

leto 2024 
 

Poročilo je predstavil Boris ŠTIH, ravnatelj Glasbene šole Fran Korun Koželjski Velenje. 
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da je poročilo vsebinsko in finančno zgledno, poslovanje pozitivno. Uspehi 
so ne le na državnem, ampak tudi v mednarodnem merilu. Kaže se tudi dobro sodelovanje z umetniško 
gimnazijo. Na koncu je ravnatelju čestital za poročilo. 
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN se je zahvalila za poročilo ter za odlično sodelovanje z Gimnazijo 
Velenje. Dejala je, da razume, zakaj je tem njenim umetnikom bolj pomembna glasbena šola kot pa njena 
angleščina, glede na vsa ta priznanja.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 33. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost ravnatelju javnega zavoda 

Glasbene šole Fran Korun Koželjski Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 26 članov sveta. 
25. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost ravnatelju javnega zavoda Glasbene šole Fran Korun Koželjski Velenje za leto 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 25 članov sveta, nihče ni bil proti.  
Predlog je bil sprejet. 



K 34. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o poslovanju Ljudske univerze Velenje v šolskem letu 2023/2024 in finančno poročilo za leto 

2024 
 
Poročilo je predstavila Brigita GORJUP, direktorica Ljudske univerze Velenje. 
 
Članica sveta mag. Alenka GORTAN se je zahvalila za odlično poročilo. Dejala je, da bi tukaj predlagala 10 in 
ne 5. 
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je tudi to eden od zavodov, ki močno presega obseg dejavnosti, ki 
sodijo v tovrstne univerze. Zelo je vesel, da je lahko v preteklem letu sodeloval pri izvedbi dogodka Poklicne 
priložnosti v SAŠA regiji in da so ga izvedli pod vodstvom direktorice res vzorno. Celotno koordinacijo je 
direktorica vodila tako dobro, da boljše ne bi mogla, za kar se ji je zahvalil. Lahko pa so videli, da se da 
prihodke pridobivati tudi izven MOV in to razmerje, ki so ga dosegli, je fantastično.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 35. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno uspešnost direktorici javnega 

zavoda AZ Ljudska univerza Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 24 članov sveta. 
26. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o soglasju k izplačilu dela plače za redno delovno 
uspešnost direktorici javnega zavoda AZ Ljudska univerza Velenje za leto 2024. 
 
Za predlog je glasovalo 23 članov sveta, nihče ni bil proti.  
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 

K 36. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje za leto 2024 

 
Poročilo je predstavila Alenka REDNJAK. 
 
Član sveta Marjan TURNŠEK se je v imenu svetniške skupine SDS prostovoljnim in poklicnim gasilskim 
službam zahvalil za njihovo požrtvovalno delo v letu 2024. Lahko smo ponosni na njih, še posebej na 
prostovoljce, ker svoj prosti čas namenjajo izobraževanju, nekatera izobraževanja trajajo tudi mesece, tako da 
se jim res zahvaljujejo in jim želijo vso srečo tudi v letu 2025.  
 
Član sveta Janez MELANŠEK je pohvalil delo prostovoljnih društev, seveda tudi skupaj s poklicno enoto. 
Odlično sodelujejo na vseh intervencijah, usposabljanjih, urjenjih, seveda pa to ne bi bilo mogoče brez 
ustreznih finančnih sredstev, zato vse pohvale tudi Uradu za investicije, ki vodi, podpira in načrtuje 
izobraževanja, nakup opreme, zavarovanja itd. Uspešno delo jim želi tudi v letošnjem letu.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 37. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo Modre cone za leto 2024 

 



Poročilo je predstavila Mateja KNEZ, vodja prodajno komercialne službe Komunalnega podjetja Velenje. 
 
Članica sveta Aleksandra VASILJEVIĆ je postavila vprašanje, ali bo vključena v aplikacijo tudi storitev 
CameraPark, torej da jih kamera zazna in odšteje iz kartice.  
 
Mateja KNEZ je dejala, da je MOV na področju digitalizacije zelo napredna in tudi ta funkcija bo vključena. To 
je namen, kdaj točno pa bo to, 2025 ali 2026, še ne zna povedati.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da bo sistem v celoti avtomatiziran takrat, ko bo zakonodaja spremenjena, to 
pa bo predvidoma v letošnjem letu. Takrat bo avtomatsko, ko bo kamera prepoznala neko registracijo, sprožila 
vse postopke in fizična prisotnost ne bo več potrebna.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 

K 38. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu Medobčinske lokalne akcijske skupine za preprečevanje zasvojenosti z drogami 

Velenje za leto 2024 
 
Poročilo je predstavil Janko URBANC, predsednik medobčinske LAS. 
 
Članica sveta Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da je potrebno pohvaliti dobro delovanje naše skupine, ki je 
zelo povezana z ostalimi deležniki. V življenju velja, da je boljša preventiva kot kurativa, zato jim želi čim več 
preventivnih akcij, manj pa tistih kurativnih. So pa v lokalnem okolju še kako pomembni in bi bile brez njih 
stiske ljudi večje.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 

K 39. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Šalek – območje Kavčič 

 
Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
27. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o zazidalnem načrtu 
Šalek – območje Kavčič. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

K 40. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Grajski hrib – območje skakalnic v Velenju 

 
Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
28. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o ureditvenem 
načrtu Grajski hrib – območje skakalnic v Velenju. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 



K 41. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Trebuše – varianta II 

 
Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
29. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o zazidalnem načrtu 
Trebuše – varianta II. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

K 42. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu Gorica – vzhod 

 
Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
30. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o zazidalnem načrtu 
Gorica – vzhod. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 43. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu za območje sanacije ugreznin s pepelom, 

žlindro in produkti razžvepljanja 
 

Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
31. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o ureditvenem 
načrtu za območje sanacije ugreznin s pepelom, žlindro in produkti razžvepljanja. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 
 

K 44. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o ureditvenem načrtu Pokopališča Škale 

 
Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
32. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o ureditvenem 
načrtu Pokopališča Škale. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 45. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Uradno prečiščeno besedilo Odloka o zazidalnem načrtu za vrtičkarsko območje Lubela 

 
Obrazložitev je podala Amra KADRIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 23 članov sveta. 
33. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu Uradno prečiščenega besedila Odloka o zazidalnem načrtu 
za vrtičkarsko območje Lubela. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 

 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN: Zaradi upokojitve v očesni  ambulanti dr. Žičkarja od 11. 12. 2024 ni več možno 
opraviti naročanja na preglede ali druge storitve. Za pomoč pri izbiri lahko občani Velenja uporabijo storitve 
klicnega centra eZdravje ali obiščejo spletno stran, kjer najdejo spisek izvajalcev s podatki o čakalnih dobah in 
drugih kontaktnih informacijah za naročanje. Ker se je upokojila tudi dr. Puvalić, je problem obiska okulista za 
večino bolnikov postal skoraj nerešljiv. Še posebej veliko težav imajo pacienti, ki potrebujejo nujne storitve, 
nekateri od njih tudi tedensko. Vodstvu MOV je postavil vprašanje, ali ima skupaj z ZD Velenje kakšno vizijo, 
kako rešiti ta problem. Včeraj so tudi dobili informacijo, da so jim odvzeli koncesijo in pol za okulista, kar je za 
MOV kar velika izguba in to je situacijo samo še poslabšalo. Prosil je, da, če bodo maja obravnavali poslovno 
poročilo ZD Velenje, direktorja ZD Velenje vodstvo občine pozove, da se javno opredeli do reševanja tega 
problema in da predstavi, kaj bodo naredili.  
 
Odgovor Marka PRITRŽNIKA: Dejal je, da gre za res perečo problematiko, s katero se MOV in ZD Velenje že 
kar nekaj časa intenzivno ukvarjata. ZD Velenje že kar nekaj let tako v Sloveniji kot tujini išče specialista 
okulistike, ki bi prevzel izvajanje te dejavnosti tu v Velenju. Žal ta prizadevanja niso obrodila sadov. ZD Velenje 
se je prijavil tudi na razpis Zdravniške zbornice Slovenije za pridobitev programa specializacij tudi za okulistiko, 
gre torej za izobraževanje specializantov, da postanejo specialisti v ZD Velenje. Zdravstvena zbornica tega ni 
odobrila, so pa bili v zdravstvenem domu uspešni na področju pridobitev specializacije s področja psihiatrije, 
ginekologije in dermatologije. ZD Velenje se bo tudi v naslednjem razpisu prijavil za pridobitev te specializacije. 
Do sedaj sta dejavnost izvajala specialista preko koncesije. Pristojnost dodelitve koncesij s področja 
specialistike je izključno v pristojnosti Ministrstva za zdravje. MOV lahko razpiše razpise le za dodelitev 
koncesij primarnega zdravstva, kot sta pediatrija in družinska medicina. Na MOV in v ZD Velenje so že nekaj 
časa aktivno spodbujali ministrstvo, da bi razpisalo razpis za koncesije s področja okulistike na področju MOV. 
Zakonsko so kakršnikoli prenosi že pretečenih koncesij nedovoljeni. Kljub vsemu pa jih je pred kratkim 
razveselila informacija, da je ministrstvo 2. 4. 2025 objavilo razpis za podelitev koncesij za opravljanje javne 
zdravstvene službe na področju specializirane zdravstvene dejavnosti, med drugim tudi za specializacijo 
oftalmologije, in sicer v znesku 1 in 0,6 programa, kar je popolnoma enaka količina, kot sta jo opravljala 
dosedanja koncesionarja. Ves čas se torej izvajajo prizadevanja za ureditev tega področja. Zavedajo se, da je 
za nekatere občane stanje izredno težko, zagotavljajo pa, da izvajajo dejavnosti, da bo specializacija okulistike 
v Velenju prisotna.  
 
 



Član sveta Matjaž CESAR: Dejal je, da pobudo podaja v imenu Duška Supiča, ki je že odšel domov. Nato je 
pobudo gospoda Supiča prebral: »Kot mestni svetnik podajam pobudo za nakup in vključitev posebnega SUP-
a (stoječe veslanje na deski), prilagojenega za gibalno ovirane osebe, v ponudbo Velenjske plaže. Nadgradnja 
infrastrukture na Velenjski plaži bo izboljšala dostopnost za gibalno in senzorno ovirane osebe. Z vključitvijo 
prilagojenega SUP-a bi dodatno omogočili aktivno preživljanje prostega časa in športne aktivnosti tudi za 
gibalno ovirane obiskovalce. Takšna pridobitev bi prispevala k še večji inkluzivnosti in dostopnosti Velenjske 
plaže ter podprla trajnostni razvoj turizma v naši občini. Poleg tega bi se s tem približali ciljem projekta 
Slovenia Green in Misije 100 podnebno nevtralnih mest. Glede na to da je Velenjska plaža že sedmič osvojila 
prvo mesto v kategoriji naravnih kopališč in zabeležila rekorden obisk z več kot 120.000 obiskovalci, menim, 
da bi takšna investicija še dodatno povečala njeno priljubljenost in prepoznavnost. Predlagam, da Mestna 
občina Velenje preuči možnosti za nakup in implementacijo prilagojenega SUP-a ter s tem še dodatno izboljša 
ponudbo za vse obiskovalce Velenjske plaže.« Nato je sam podal še predlog za ime tega para supa, in sicer 
Sup para in zdužitev v eno besedo Supara.  
 
Odgovor Karle SITAR: Dejala je, da lahko gospodu Supiču sporočijo, da je pobuda sprejeta in da bo MOV ta 
sup nabavila in s tem obogatila ponudbo na Velenjski plaži. Trudijo se namreč, da bi bila ta plaža še bolj 
privlačna za vse. Tako prilagajajo pohodne poti in brežino, da bo dostopna za invalide in mamice z vozički. 
Tudi tuši in kabine pa bodo prilagojeni za invalide. Dodala je, da bo 14. 6. otvoritev Velenjske plaže. Glede 
imena pa je dejala, da so odprti za predloge.  
 
 
Članica sveta Janja REDNJAK: Na podlagi opažanj občanov želi opozoriti, da na določenih lokacijah 
avtobusnih postajališč še vedno primanjkuje fizičnih voznih redov. To predstavlja težavo predvsem za starejše 
občane in vse tiste, ki nimajo dostopa do spleta ali pametnih mobilnih naprav. Prav tako so postajališča v 
večini neustrezno zasnovana, ker niso dovolj zaščitena s stranskimi stekli, zaradi česar so potniki ob dežju, 
vetru ali v zimskem času izpostavljeni vremenskim neprilikam. To bistveno zmanjšuje udobje in varnost, še 
posebej za ranljivejše skupine, kot so starejši občani ali otroci. Zanima jo, ali občina načrtuje namestitve 
fizičnih voznih redov na vseh postajališčih in izboljšanje zaščite pred vremenskimi vplivi z ustreznimi stranskimi 
stekli ali drugimi zaščitnimi ukrepi. 
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Dejal je, da MOV na svojih postajališčih postavlja tako fizične kot tudi digitalne 
prikazovalnike. Za postavljanje voznih redov pa je odgovoren prevoznik. Res je sicer, da prihaja tudi do 
vandalizma in jih potrgajo dol, ampak oni imajo kontrolorje, ki hodijo po teh avtobusnih postajališčih in so jih 
dolžni postavljati. Je pa MOV pred 2 letoma postavila 10 novih avtobusnih postajališč in so vsa opremljena z 
digitalnimi prikazovalniki ter fizičnimi voznimi redi, se je pa izkazalo, da so ta postajališča pomanjkljiva, saj so 
ljudje ob vetru in slabih vremenskih razmerah tudi mokri. Zato so 11 postajališče sprojektirali na novo, 
postavljeno je bilo lansko leto pri tržnici in ima 3 stekla, en del je pa odprt, kar se je izkazalo kot dobro, zato 
bodo te, ki so jih že postavili, preprojektirali in bodo nanje namestili zaščitna stekla.  
 
 
Član sveta Janez MELANŠEK: Dejal je, da vprašanje postavlja v imenu Jasne Prodan, ki je morala predčasno 
zapustiti sejo: »Notranjerevizijska služba na Ministrstvu za gospodarstvo, turizem in šport je pri pregledu 
izvedbe javnega razpisa agencije Spirit za prestrukturiranje premogovnih regij odkrila nekaj nepravilnosti, med 
drugim nejasno delitev delovnih nalog med ministrstvom in Agencijo Spirit pri pripravi javnega razpisa ter da bi 
komisija glede določenih vprašanj morala zahtevati dodatna pojasnila s strani prijaviteljev. Omenjen razpis je 
Agencija Spirit v mesecu februarju razveljavila. V mesecu decembru pa je bil razveljavljen tudi razpis 
Ministrstva za kohezijo in regionalni razvoj, ki je vezan na pridobitev sredstev Mestne občine Velenje za 
izgradnjo Tehnološkega parka Velenje in Stare elektrarne. Vse to seveda vpliva na projekte ne samo Mestne 
občine Velenje, ampak tudi drugih podjetnikov, kar ima za posledico med drugim prav tako finančno škodo, 
zato se na vas obračam z vprašanjem, zakaj je Ministrstvo za kohezijo in regionalni razvoj razveljavilo omenjen 
razpis in ali imate informacije s strani obeh ministrstev glede časovnice ter pogojev ponovnih oziroma 
nadaljnjih razpisov, ki bi iz Sklada za pravičen prehod omogočila sredstva prijaviteljem za razvoj gospodarstva 
in predvsem novih delovnih mest v naši dolini.« 
 
Odgovor Karle SITAR: Najprej je dopolnila svoj prejšnji odgovor, in sicer je dejala, da je zadnja klop 
izglasovala ime za para sup, in sicer kar po avtorju pobude, torej Supič. Nato je dejala, da res drži, da je bil 
razpis decembra razveljavljen. Nikoli niso dobili pisnega odgovora, zakaj. To je seveda povzročilo veliko slabe 
volje v ekipi, ki je trdo delala na prijavah. 4. 4. je bil objavljen nov razpis, dobra stran tega razpisa je, da so 
povečali sredstva, slaba stran pa, da so pogoji in merila zrasli za 1000%. Torej gre za veliko bolj zahteven in 
obsežen razpis, ki ga morajo pripraviti in prijaviti do 15. 5. Če bodo tej časovnici sledili in potem hitro pridobili 



odločbe o sofinanciranju, lahko zagotavlja, da projekti niso ogroženi in da bodo vsi izpeljani do septembra 
2027, kar je rok v razpisu za zaključek vseh del in operacij.  
 
 
Članica sveta Petra BEVC: Že kar nekaj časa spremlja prometno dogajanje na Cesti talcev med odcepom za 
Lidl in odcepom za trgovino Tuš. Ta odsek ceste ima omejitev prometa za tovorna vozila nad 3,5 tone, razen 
za vozila, ki imajo dovolilnico MOV. Vozniki, ki to cesto uporabljajo, dnevno tu srečujejo vse vrste tovornih 
vozil, od sedlastih vlačilcev do avtobusov in ostalih vozil nad 3,5 tone, ki se težko srečujejo oziroma ovirajo 
promet na ozkem grlu ceste. Poleg tovornega prometa lahko na cesti srečamo tudi kolesarje, ki ne vedo, da ob 
cesti poteka tudi kolesarska steza. Cesta je ob prometnih konicah zelo obremenjena, dodatne zastoje pa 
povzročajo številni prehodi za pešce, eden je celo semaforiziran. Zanima jo, zakaj je prišlo na tem odseku do 
nerazumne zožitve cestišča ter posledično do omejitve tovornega prometa na tem odseku, ki pa je očitno nihče 
več ne upošteva, ter zakaj še vedno ni označena kolesarska steza ter ali je problematika tega odseka 
vključena v prometno strategijo MOV in kakšne rešitve lahko pričakujemo, glede na to da se v mestu obetajo 
veliki posegi tudi na ključnih državnih cestah, ki bodo vsekakor povzročili še večji prometni kaos. 
 
Župan Peter DERMOL je prosil, da se naslednjič skladno s poslovnikom postavi 1 vprašanje.  
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Dejal je, da ima ta odsek omejitev za vozila nad 3,5 tone, razen za vozila, ki 
imajo dovolilnico MOV. To pa ne pomeni, da MOV te dovolilnice kar tala. Če pogledajo prometni znak, je notri 
natančno napisano, da gre za vozila dostave, intervencijska vozila in za vozila javnih komunalnih služb. Če se 
nekdo v bloku seli in ima tako vozilo, mu izdajo dovolilnico, torej v izjemnih primerih. Bodo pa skušali s policijo 
zagotoviti, da bi bili ti večkrat prisotni. Te kršitve so namreč s prisotnostjo policije v preteklosti bistveno 
zmanjšali. Glede kolesarske ceste pa je dejal, da je tam urejena mešana prometna površina, širine 2,5m, ki je 
namenjena pešcem in kolesarjem in je ustrezno označena. Vsi torej, ki te kolesarke, ki se tam vozi, ne 
upoštevajo, so v prekršku. Glede prehodov za pešce je dejal, da se tam nahajajo trije, ki vsak po svoje vodijo 
pešce po določenih koridorjih do ciljev. Vmesni prehod pa je res semaforiziran, in sicer zaradi varnosti, ker se 
nahaja na manj pregledni lokaciji, hkrati pa tudi zaradi velikih prometnih obremenitev. Glede zožitve cestišča je 
dejal, da je 30 let poslušal, da je ta prometnica nevarna, prehitra in da je treba nekaj narediti. Ta cesta je široka 
6m, potem pa se je pojavila možnost, da naredijo kolesarsko stezo na tem območju in tako so zožali cesto za 
pol metra na širino, ki še vedno dovoljuje dvosmerni promet. Če bi na tem delu naredili kolesarsko stezo, bi 
morali tu urediti enosmerni promet in zapreti eno glavno prometnico. Poudaril je, da vse lepo funkcionira, saj 
imamo kolesarko, imamo stezo za pešce, za promet, res pa so namensko ven izločili najmanj 50% prometa. 
Na koncu je dejal še, da pri vrtcu gradijo nov blok in tu bo prišlo križišče drugače urejeno in semaforizirano in 
se bo tudi malo zadeva razširila.  
 
 
Članica sveta Veronika JUVAN: Dejala je, da dvigalo v Centru Nova že dalj časa ne deluje. Postavila je 
vprašanje, kako naj gibalno ovirane osebe in starši z vozički dostopajo do spodnje etaže Centra Nova. 
Sprašuje se, ali ni to javna površina, ki jo vsakodnevno uporablja veliko ljudi. Zanima jo torej, kakšni so 
arhitekturni načrti za odpravo te ovire in kdaj lahko pričakujejo urejen dostop. Na koncu je dodala še, da bo 
verjetno tudi ona opozorjena, da naj postavi le eno vprašanje.  
 
Odgovor Marka PRITRŽNIKA: Dejal je, da je večinski lastnik prostorov Centra Nova podjetje Palace Real. 
Etažni lastnik delov objekta pa je tudi MOV, in sicer je to 39,13% celotnega objekta. V imenu MOV sta 
upravljavca 2 javna zavoda, in sicer Knjižnica Velenje ter Festival Velenje. Upravnik celotnega objekta pa je 
podjetje Hiša prava d.o.o., saj ima večinski lastnik pravico samostojno izbrati upravnika. Ta skrbi za hišniška, 
čistilna in druga dela na objektu. Med skupne prostore objekta spada tudi panoramsko dvigalo, ki se je v 
preteklosti večkrat kvarilo. 11. 11. 2024 je Knjižnica Velenje upravnika opozorila, da je panoramsko dvigalo 
zopet v okvari. Zelo hitro so dobili predračun za popravilo tega dvigala, ki ga je predložilo podjetje SUS dvigala 
d.o.o., in sicer v vrednosti 12.190 EUR brez DDV. Knjižnica Velenje je še isti dan potrdila ta predračun, v želji, 
da se čimprej usposobi. Takoj so tudi obvestili vse obiskovalce knjižnice, da lahko gibalno ovirani, mamice z 
vozički itd. dostopajo do knjižnice z vzhodne strani in uporabljajo notranje dvigalo. Po 20. 11. 2024 je Knjižnica 
Velenje večkrat kontaktirala podjetje Hiša prava d.o.o. z vprašanjem, kdaj se bo dvigalo popravilo, vendar 
ponavadi niso dobili odgovora. 25. 2. pa je Knjižnica Velenje prejela pisno obvestilo podjetja Hiša prava, kjer 
so jim sporočili, da so prekinili pogodbo s podjetjem SUS dvigala, saj kljub naročilu niso pristopili k popravilu 
dvigala. Servis Elektro Gajšek je podal ponudbo za popravilo s krajšim dobavnim rokom in tudi nižjo 
vrednostjo. Rezervni deli so že naročeni in predvidevajo, da bo obnova urejena v 7 tednih. Nato je dejal, da je 
7 tednov od 25. 2. danes, ampak žal ni bilo opravljeno nobeno delo na tem dvigalu. Dejal je, da bo Knjižnica 
Velenje v imenu MOV zopet kontaktirala upravnika stavbe, da naj čimprej pristopijo k popravilu dvigala.  



 
 
 
Seja se je zaključila ob 18.06.  
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